

## 2022年秋季第十三周 Fall Week 13



Dec 10th, 2022

### 中文之里报名

**CCS Star Contests** Registration



**P6** 

#### 志愿者信息

Volunteering Information



### ACSL 报名

ACSL(American Computer Science League) Registration

> Follow us on: CaryChineseSchool



**P5** 

#### **春季**报名!!

Spring Semester Registration















# 口罩制度通知 Face Mask Requirement



近期NCDHHS报告称北卡的流感和呼吸道合胞病毒病例比往年同时期上升,公立学校也有一些学生出现与病毒相关的,如多日高烧不退,咳嗽等严重症状,在本学期最后两周课程期间,学校要求楼内所有人员佩戴口罩。 学生有任何不舒服的情况请在家休息。

As NCDHHS indicates that North Carolina has seen increased levels of influenza and respiratory syncytial virus (RSV) this year compared to the same time in previous years, there are some severe symptoms related to the virus such as high fever, coughing etc also been seen in Wake county public schools, CCS requires all people in the building wear masks for the following 2 school days of this semester. Please stay at home if students are not feeling well.



















2023 CCS Star Contests中文之星比赛又开始了!!
本次比赛分为四项/Categories:
Essay写作文, Speaking 中文, Drawing 绘画, Writing写中文

Essay写作文的截稿时间/Essay deadline: 2022/12/22, 其他三项的截稿时 间都是/Other deadlines: 2023/1/7

具体的比赛细则请看学校官网/Details:

https://www.carycs.org/ccs-star-contests.html

任何问题请发邮件到/Questions: pta@carycs.org, 请不要联系私人微信号, 谢谢大家!





## **CCS ACSL Team Registration**

CCS will organize multiple teams to participate American Computer Science League (ACSL). This is a national computer science competition for students. The competition will use Python, Java or C++ to solve problems online. The competition problems are very similar to leetcode problems and will use the HackerRank platform. We welcome all levels of students to join CCS ACSL teams.

您的孩子是否对计算机编程有强烈的兴趣?您是否听说过ACSL(美国计算机科学联盟)?您是否希望孩子多参与类似的课外活动?好消息来了!中文学校将组建第一支美国计算机科学联盟队伍,并有机会参加各个级别的比赛。队伍由活动课主任Owen Chen和CCS家长Beirong He牵头组织,现招收队员加入CCS队伍,注册表如下

/Registration: <a href="https://docs.google.com/forms/u/2/d/e/1FAIpQLSe6CUS-drOVqV7TOIj9j-nsiABEjoW3kxm2LPipyQD-bkX4Fg/viewform">https://docs.google.com/forms/u/2/d/e/1FAIpQLSe6CUS-drOVqV7TOIj9j-nsiABEjoW3kxm2LPipyQD-bkX4Fg/viewform</a>

关于ACSL介绍请扫描下方二维码/Scan QR code for details:











### **春季注册**





12/10开始春季注册,秋季注册的所有课程自动注册到春季学期,没有变动的话直接付款即可。

学费Zelle 付款到: **carycstuition@gmail.com** 取消,注册,换课联系:**registration@carycs.org** 12/24前付款免\$25注册费 1月7号前付款免\$25 迟交费

Spring registration starts on 12/10, and all courses registered in the fall will be automatically registered in the spring semester. If there is no change, you can pay directly.

Zelle tuition payment to: carycstuition@gmail.com
To cancel, register, or change classes contact:registration@carycs.org
Free \$25 registration fee for payment before 12/24
Pay before January 7th to waive \$25 late payment fee





**CHL Pre K B1 class parents** 中文Pre K B1张蕾蕾老师班家长

Sign-in @8:20am near main entrance under the flag pole



### 高中志愿者 **High School Volunteering**

高中生义工注册链接:

https://forms.gle/MWCKgu1uit8ENswLA

High school students volunteering signup: https://forms.gle/MWCKgu1uit8ENswLA













You shop. Amazon gives.

AmazonSmile是帮助中文学校捐款的一个方便快捷的方式,欢迎大家登录AmazonSmile绑定中文学校, https://smile.amazon.com/charity.您的每次购物 Amazon都会捐赠0.5%,在享受购物乐趣的同时为 学校积攒活动资金!谢谢大家的积极参与!

Please consider donating to the school by registering CCS as your AmazonSmile charity! <a href="https://smile.amazon.com/charity">https://smile.amazon.com/charity</a>. 0.5% of your shopping expense will go to school funding. Thank you!

# 赞助商 Our Sponsors 谢谢! Thank you!



